
                                                                      

                                                              UCHWAŁA NR V/60/2024  

RADY DZIELNICY XVIII NOWA HUTA 

z dnia 28 lutego 2024 

 

 

w sprawie informacji o postępach w sprawie utworzenia Parku rzecznego Dłubnia. 

 
 

 Na podstawie  § 3 pkt 3 lit. c uchwały nr XCIX/1512/14 Rady Miasta Krakowa z dnia 12 marca 2014 r. 

w sprawie organizacji i zakresu działania Dzielnicy XVIII Nowa Huta w Krakowie ( Dz. Urz. Woj. 

Małopolskiego z 2021 r. poz. 6711), Rada Dzielnicy XVIII Nowa Huta uchwala, co następuje: 

 

§ 1. W związku z uchwałą NR LIII/1045/16 z dnia 28 września 2016 roku w sprawie 

ustalenia kierunków działań dla Prezydenta Miasta Krakowa dotyczących stworzenia Parku 

Rzecznego Dłubnia, Rada Dzielnicy XVIII Nowa Huta zwraca się z zapytaniem o postępy w 

realizacji tego przedsięwzięcia. 

 

§ 2. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 
 

 

 

Przewodniczący Rady i Zarządu   

                                                                                      Dzielnicy XVIII Nowa Huta 

 

 

   Mariusz Woda 

 
 

Uzasadnienie: 

Na podstawie uchwały NR LIII/1045/16 Rady Miasta Krakowa z dnia 28 września 2016 roku 

dotyczącej utworzenia Parku Rzecznego Dłubnia w Nowej Hucie, Mieszkańcy Dzielnicy 

XVIII Nowa Huta z niecierpliwością oczekują na otwarcie parku, który ma stanowić ważny 

element przestrzeni publicznej Krakowa. Z tego tytułu wnioskuje się o odpowiedź na 

poniższe pytania:  

1. Jakie działania zostały do tej pory podjęte w celu realizacji postanowień §1 uchwały 

dotyczących stworzenia parku rzecznego wzdłuż rzeki Dłubnia? 

2. Jak przedstawia się aktualna sytuacja w zakresie przygotowania analizy kosztów oraz 

harmonogramu wykupu terenów pod cele publiczne, zgodnie z §2 uchwały? 

3. Czy został już określony program funkcjonalno-użytkowy dla nowego parku 

miejskiego, zawierający elementy wymienione w §3 uchwały, takie jak: 

a. Chodniki i ścieżki wzdłuż rzeki, 

b. Ścieżki rowerowe, 

c. Przystań dla kajaków i pontonów, 

d. Tablice informacyjne, 

e. Oświetlenie na pieszych i rowerowych ciągach komunikacyjnych, 

f. Elementy małej architektury, 

g. Ścieżki edukacyjne, 

h. Wykorzystanie potencjału ogrodów działkowych? 

4. Czy przeprowadzono szerokie konsultacje społeczne z radami dzielnic, organizacjami 

pozarządowymi oraz mieszkańcami Nowej Huty, zgodnie z §4 uchwały? 



5. Jak często przedstawiane są Radzie Miasta Krakowa informacje o podjętych 

działaniach oraz o stanie czystości rzeki Dłubnia, w nawiązaniu do zapisu w §5 

uchwały? 

6. Biorąc pod uwagę, że od momentu przyjęcia uchwały minęło już sporo czasu, z jakimi 

głównymi trudnościami i wyzwaniami boryka się projekt? 

7. Czy istnieją plany zwiększenia środków finansowych i przyspieszenia procesu 

wykupu gruntów, aby jak najszybciej umożliwić utworzenie Parku Rzecznego 

Dłubnia? 

8. Dlaczego informacje na temat postępów w tworzeniu parku nie są regularnie 

upubliczniane, mimo żywego zainteresowania mieszkańców tą inwestycją? 

 
 

 

                             

 


